
Protok6l Nr XXXII/2o13
z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Kuryl6wka

odbyt€j dnia 6 maja 2013 r.

W sesii udzial wziqlo 15 radnych na og6ln4 liczbg 15, co stanowi 100 % obecno3ci
wedlug listy obecnosci, kt6ra stanowi zai4cznik do niniejszego protokolu.

Ad.  I
Obradom przewodnlcz,yl f. Przeu,odniczqcy Stdnislav, Kol 1.!tri, kt6ry powital

szalownych radnycll, p.'fadeusza Halesiaka - w6jta Gminy, soltys6w oraz pracownik6w
Urzgdu Gminy.

Poinformowal, ze sesja zostala zwolana na wniosek W6jta Gminy Kuryl6wka
(v'niosek stanoii zalqcznik do niniejszego protokolu).

Na podstawie listy obecnoSci stwierdzil quorum wymagane do podejmowania
prawonocnych uchwal Rady Gminy Kuryl6wka iotworzyl XXXII (nadzwyczajnE) sesjg
Rady Gmiry Kuryl6wka.

Pnevodniczqcy Rady Gminy p. SlanislarN Kotulski przedstawil porzqdek obrad
XXXII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Kuryl6wka.
Byl on nastgpuj4cy:

L Otwarcie sesji istwierdzenie prawomocnoSci obrad.
2. Podjgcie uchwaly u, sprawie zaloze a Sp6ldzielni Socjalnej ,,Rozw6j" z siedzibq

w Kuryldwce.
3. Podj9cie uchwaly o zmianie uchwaly w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej

Prognozie Finansowej Gminy Kuryl6wka na lata2013-2020.
4. opinia Rady Gminy Kuryl6wka dotycz4ca zaopiniowania projektu uchwaly Sejmiku

Wojew6dztwa Podkarpackiego w sprawie Kurylowskiego Obszaru Chronionego
Krajobrazu.

5. Apel Rady Gminy Kury:l6wka w sprawie odst4pienia od zamiaru likwidacji
Prckuratury Rejonowej w Lezajsku.

6. Apel Rady Gminy Kuryl6wka w sprawie zamiaru budowy farm wiatrowych przez
samozqd Gminy Tarnogrdd.

7. Zamknigcie sesji.

Pun Pftevodniczqq) Stdnisla\t Kotultki zapytal p. W6jl czy chce wnieSi jakieS
uwagi lub wnioski do przedstawionego porz4dku obrad.

Do pzedstawionego porzqdku obmd uwag nie zgloszono. Rada Gminy przyjgla
porz4dek obrad XXXII (nadzwyczajnej) sesji. Przyst4piono do jego realizacji.

Atl 2. Potljgcie uchwah) w sprat ie zaloienia Spdldziel i Socjalnej ,,Rozwtij" z sie.lzibq
te Kuryldwce.

Pan lt/6jt T. Halesiak w dniu 12 marca br Rada Gminy Kuryl6wka podjgla uchwalg
w sprawie powolania Spdldzielni Socjalnej ,,Rozwdj" w Kuryl6wce.

Kolejnym etapem procedury zalo2enia sp6ldzielni jest rejestracja sp6ldzielni
w terminie do 15 maja, gdzie przedmiotowa uchwala jest zalqcznikiem do zlo2enia wniosku
o wpis do Krajowego Rejestru Sqdowego. Zalqcznikiem do uchwaly jest projektu statutu
Spildzielni Socjalngl , Roztt'Qi .
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P)tai i uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy p. S. Kotulski - poddal pod glosovanie projekt uchwaly
't1) sprau)ie zaloaenia Sp'ldzielni Socjalnej . Rozwdj " z siedzibq w Kuryl'wce
- ,,za glosorl,alo l3 radnych

LJchv,ula zostala przyjgta jetinoglolnia iuko - Ucltwal Nr XXYI/|77/2013 Ra'l!
Gminy Kuryl| Jka z .t ia 6 maia 2013 r. to spruwie zaloienia Sptjl.lzielni Socialnei

,,Rozw!ij" zsie(tzibq w Ktrryhitece slanowi zalqcznik do niniejszego protokolu

A(t. 3. Pottjgcie uchwaty o zmianie uchrralJ' w sptawie dokonanfu zmian w Wieloletniej
Prognozie Fintnsowej Gminy Kuryldwka na lata 2013-2020,

Przeu,odniczqcy Rady Gniny p. 5.,(ol,/sti poprosil Skarbnika Gminy o ornouienie
projektu uchwaly.

Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar - omowil projekt uchwaly

Pytali i uwag do projektu uchwaly nie zgloszono

Przewodniczqcy RLldy Gminy p. S. Kotulski - poddal pod glosov'anie proiekt uchwaly
o zmianie uchwaly v) sprawie dokonunia zmian w Wieloletniei Prognozie Finansou'ej Cminy
Kuryllwka na lata 2013-2020 - ,,2a" glosowalo l3 radnych.

Llch ala zostald ptryigtd jednogloinie, jako - Uchwal Nr XXXII/178/2013 Rady
Guiq) Kuryldwka z dnia 6 maja 2012 r. o zmianie uchwaly w sprawie dokonanid zmitn
w Wielolelniej Prcgnozie Finansotoei Gminy Kutyldwka hi lata 2013-2020 stanov'i
zalqcznik do niniej sze go pral o kolu

Ad, 4. Opinia Rady Gmiq) Kutyhiwka dotyczqca zaopittiowania proiektu uchwaly Seimiku
Wojewittztrri Po.lkaryackiego w spratuie Karylorrskiego Obszotu Chrcnionego Krujobrazu.

Pan R. Szalajko Sel'r'etarz Gnti y 16,112012 r' Rada Gminy zajqla sig
opiniowaniem uchwaty Sejmiku Wojew6dztwa Podkarpackiego w sprawie Kurylowskiego
Obszaru Chronionego Krajobrazu. W6wczas opinia Rady Gminy Kuryl6wka byla negatywna.

Rada Gminy wydaje opinie, projekt jest uzgadniany z Regionalnym Dyrektorem
Ochrony Srodowiska.

Przev,odniczqcy Rady Gminy p. S. Kotulski - pzedstawil projekt zawieraiqcy opinig
negatywnq. Zaznaczyl, ze poprzednia opinia rada gminy r6wniez byla negatywna.

Pytali i uwag do projektu opinii nie zgloszono.

Przev,odniczqcy Rady Gminy p. S. Kotulski - poddal pod glosowdnie projekt opinii
Rady Gmiq, Kuryt6wka dotyczqcy zaopinio\\,ania proieklu uchwaly Seimifu Wojewddztt',/a
Podkarpackiego w spralrie Kurylou,skiego Obszaru Chrcnionego Krajobrazu

,,2a" glosowalo 13 radnych.

Protokol XXXII/2013 z obrad nadzwyczajnej sesj i  Rady ominy Kuryl6wka odbvtej  dnia 6 maja 2013 r '
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Opinia Rady Gminy Kuryhix)ka dotyczqco zaopittiov'ania proieklu uchwaly Seimiku
,l/ojetuddztwa Podkaryackiego w sprawie Kurylowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu
zostala przyj?ta je(lnoglo|nie stanowi zalqcznik do niniejszego prolokolu.

Ad. 5, Apel Ratly Gminy Kuryldwka w spftwie odstqpienia od znmiaru likwi.lacii
Pro kurnt ur)) Rejo nowej w Leiajs ku.

Przewodniczqcy Rady Gminy p. S. r(otaLrlri poinformowal. 2e jest zamiar likwidacji
Prokuratury Rejonowej w Lezajsku.

Naszym obowi4zkiem jest zaapelowanie, ze nie wyrazamy zgody na likwidacjq
Prokwatury Rejonowej w Lezajsku.

Przewodniczqcy Rady Gniny odcz)'tal projekt apelu Rady Gminy Kuryl6wka
w sprawie odst4pienia od zamiaru likwidacji Ptokuratury Rejonowej w Lezajsku.

Pytan i uwag do proiektu apelu nie zgloszono.

Przewodniczqcy R.tdy Gmi y p. S. Kotulski - poddal pod glosowanie projekt Apelu
Rady Gminy Kurylowka w sptavie odstqpienia od zamiaru lib,vid.tcii Prok ratury Reiokowei
w Le2ajsku - ,,2a" glosowalo 13 radnych.

Apel RadJ, Gminy Kuryl,'wka w sptuwie o.lstqpie ia od zahiatu liktei.lacji
Prokurttluty Rejonowej w LeZajsku zostala przyjgta jednogloinie sldno\ri zalqcznik do
n iniej sze ga prot o ko lu.

Ad. 6 Apel Rady Gminy KuryIdwka w spmitie zamiatu butlowy farm wiatrorych pftez
samorzqd Gmi )t Tamogrti.l.

Pt'zcwodniczqcy Rcrdy Gminy p. S. Kotulski - do Rady Gminy Wlynglo pismo
Polskiego Stowarzyszenia Diabetyk6w Koia nr I w Tarnogrodzie dot. Budowy farm
wiatrowych z pro(b4 o podjecie zdecydowanych dzialai w tym temacie. Pismo stanowi
zalqcznik do niniejszego protokolu. W zawr4zkrr z poryzszym pismem ptzygolowal\o Apet
Rady Gminy Kuryl1wka w sprawie zamiaru budowy farm v'iatrowych przez samorzqd Gminy
Tarnogr6d.

W obrudach sesii uczestniczN Rctdnv p. Stanislaw Mazurek. II/ obradach sesii
uczestniczt, I I radnvch na og!!!l!fl9z!9_.1)J!14!J!!ll,

Pan Radny S. Mazurek zaproporLowal, aby w apelu zamie3cii zapis, aby odlegloSi
planowanej budowy wiatrak6w od zabudowy zwartej i rozproszonej w tym jednorodzinnej i
zagrodowej miejscowo5ci Jastrzgbiec byla nie mniejszajak 3 km.

PtDl Wdjt Gminy T. Halesiak - odp., ze projekt zmian do Prawa Budowlanego
m6wiqcy. ze odlegloSi wiatrak6w od zabudowan i siedlisk ludzkich nie powinna byi
mniejsza jak 3 kn. Ustawa nie obowiqzuje inie mozna sig do tego odwolywai.

Protokol XXXII/2013 z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Kurylowka odbytej dnia 6 maja 2013 r.
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Sekretarz Gminy p. R. Szal!1jko poinfomowal, 2e podejmowany apel jest

odpowiedzi4 na pismo Polskiego Stowarzyszenia Diabetyk6w Kola nr I w Tamogrodzie- 
Do Urzgdu Gminy Kuryl6wka nie wplyngly pisma urzgdowe z Gminy Tarnogr6d' ani

2adne decyzje administracyjne. Apel zostanie przeslany do Burmistrza Tarnogrodu iRady
Gminy i bgdzie dla nich sygnalem, ze wiemy i interesujemy sig planowanymi inwestycJami

Przewodniczqcy Rady Gniny p. S. Kotulski - treSi apelu jest bardzo konlretna
i wywazona. Rada Gminy Kuryl6wka ma zaj4i stanowisko do otzymanego pisma Polskiego
Stowarzyszenia Diabetyk6w Kola nr I w Tamogrodzie.

P. Iliceprzewodniczqcy Ra41 Z. Plesktrcz zapytal na jakim etapie jest decyzja
administracyjna'l

Sekretarz Gminy p. R. Szalajko odp.,2e nie ma decyzji

Pan Radny T. Lapka - zaproponowal, aby w apelu zapisai, 2e zostanq
pseprowadzone konsultacje z mieszkancami celem poinfomowania spoleczeistwa
o budowie farm wiatrowych.

Pan Radny D. Kusy - rz4d na tozw6l energetyki zielonej w latach 2013-2020 zamierza
ptzeznaczy( kwotg 24 miliardy zl NastQpnie stwierdzil, 2e trendem jest inwestowanie
w farmy wiatrowe.

Ralnu o. Zolia - Dziekan. l4r L)

uczestniczv l5 radnvch na oP'lnq liczbe l5 radnNch

Pan Radny S. Mazurek -na terenie Jastrzgbca jest zaplanowane postawienie trzech
$ialrako\ w odleglosci J km od budynk6u

Pan M. Rakszav,ski soltls solectud Jastrzgblec Prezes Stowarzyszenia Diabetyk6w
Kola nr I w Tarnogrodzie zwr6cil siQ do mr,ie o sporz4dzenie listy z jnlormacj4 o postawienie
wiatrak6w w odleglosci 3 km.

Pan trl/|jt Gminy T. Halesiak - zaptoponowal, aby sohys zwolal zebranie wiejskie i
zaprosil Prezesa Stowarzyszenia Diabetyk6w Kola nr I w Tarnogrodzie

Pan Radny K. Lewko\,,,icz stwierdzil, ze dyskusjajest zbqdna poniewaz, sejm jeszcze

nie ustalil przepis6w w]'koiawczych dot. budowy farm wiatrow]ch

lnnych pytai i uwag do projektu apelu nie zgloszono

Przewodniczqcy Rady Gminy p. S. Kotulski - poddal pocl glosowanie proiekt Apelu
Racly Gminy Kuryl6wka w sprawie zamiaru budovy form viatrotvych przez samorzqd Gminy
Tarnogr1d -,.2a" glosowalo )5 radnych.

Apel Rady Guiny Kuryl,wka w sptL$'ie zamiatu budortry fotm wistrowych przez
samorzqd Gminy Tarhogtdd zostalq plzyjgta iednoglolnie sLanowi zalqcznik do
ni n i ej s ze go pr o I o ko lu.
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Ad, 7. Zamhniecie sesjl
W zwiqzku z wyczerpaniem porz4dku obrad, p. Przewodniczqcy S Kotulski

podzigkowal wszystkim zebraaym z.a ldzial w sesji Rady Gminy, po czym zamknql obrady
XXXII nadzrvyczajnej sesji Rady Gminy Kuryl6wka.
Sesja rozpoczgla sig o godz. 1330, a zakoic4tta o godz, l1ou.

PrqtokoLant:

#,^,rcmltv
Agnieszka Kuczek

ka

protot ot XXXlllZOtf , obrad nadzwyczajnej sesji Rady Cminy Kuryldwka odb)tej dnia 6 maja 2013 r.
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